
1 

 

Protokół nr LXI/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim 

z dnia 30 sierpnia 2018 r. 

 

Na sesji byli obecni: radni ( nieobecni radni: R.Sós i A.Dulska ), burmistrz Paweł  

Mierzwiak, z-ca burmistrza Mirosław Walencik, sekretarz R.Andzel, dyrektorzy gminnych 

jednostek oświatowych, M.Waligóra oraz D.Frączak. Listy osób obecnych na sesji, 

stanowią załączniki do protokołu.       

Porządek obrad 

1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3.  Zatwierdzenie protokołów z LIX i LX sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w 

okresie miedzysesyjnym. 

5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz informacje 

burmistrza o podjętych działaniach w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał podjętych 

na ostatniej sesji. 

6. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2018 r. oraz informacja o kształtowaniu 

się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

7. Informacja dot. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2018/2019. 

8.  Informacja n/t zaspakajania potrzeb z zakresu ochrony zdrowia mieszkańców przez NZOZ 

działające na terenie gminy. 

9.  Podjęcie uchwał: 

   1/ w sprawie powołania skarbnika Gminy Nowogród Bobrzański (druk nr 378), 

   2/  w sprawie zmiany uchwalonej uchwały budżetowej gminy Nowogród Bobrzański na 

2018 rok   (druk 379), 

   3/ w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  (druk 380), 

   4/ w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości (druk 381), 

   5/ w sprawie wprowadzenia opłaty targowej (druk 382), 

   6/ w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Nowogród 

Bobrzański w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw oraz wyborami 

wójtów, burmistrzów, prezydentów miast zarządzonych na dzień 21 października 2018 r. 

(druk 383), 

   7/ w sprawie zwolnień z podatku rolnego w 2018 roku (druk 384), 

   8/ w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami, prowadzącymi działalność na terenie Gminy Nowogród Bobrzański (druk 385), 

   9/ w sprawie poparcia inicjatywy społecznej na rzecz budowy obwodnicy miejscowości 

Bogaczów w ciągu drogi wojewódzkiej nr 288(druk 386),  

  10/ w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Zielonogórskim w zakresie przyjęcia 

zadania własnego powiatu w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych znajdujących 

się na terenie gminy Nowogród Bobrzański w sezonie zimowym 2018/2019 (druk 387),  

  11/ w sprawie wyrażenia zgody od odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na okres 10 lat (druk 388), 

  12/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy (druk 389). 

10.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

11.   Zamknięcie obrad LXI  sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 
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Do pkt 1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący  rady Robert Milto otworzył obrady słowami: „Otwieram  LXI sesję Rady 

Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim”, przywitał obecnych i potwierdził frekwencję 

radnych, upoważniającą radę do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Do pkt 2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący R.Milto odczytał porządek obrad i poinformował, że burmistrz wnosi o 

ujęcie w porządku obrad nst. zmian: 

1. Wprowadzenie punktów: 

1/ podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej 

pod nazwą Klub Dziecięcy w Nowogrodzie Bobrzańskim i nadania jej statutu (druk nr 290). 

Wniosek poddano głosowaniu, w wyniku którego został przyjęty jednogłośnie: za przyjęciem 

głosowało -12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

2/ podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w samorządowym 

klubie dziecięcym w Nowogrodzie Bobrzańskim ( druk 291).  

W głosowaniu: za przyjęciem głosowało -12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

2. Wykreślenie w pkt 9 ppkt 4 tj. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości (druk 381), z powodu nieotrzymania opinii o projekcie uchwały z Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 

W głosowaniu: za przyjęciem głosowało -12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Głosowanie nad porządkiem obrad z wprowadzonymi jw. zmianami: za przyjęciem głosowało 

-12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Do pkt 3.   Zatwierdzenie protokołów z  LIX i LX sesji Rady Miejskiej. 

Protokoły były do wglądu w biurze rady oraz został przesłany radnym pocztą elektroniczną. 

Uwag nie zgłoszono, w przeprowadzonym głosowaniu zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Do pkt 4.  Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej 

w okresie miedzysesyjnym. 

Informacje na temat  otrzymanej korespondencji  przedstawił  przewodniczący rady Robert 

Milto  ( stanowią załącznik do protokołu ). Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 5.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz 

informacje burmistrza o podjętych działaniach w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał 

podjętych na ostatniej sesji. 

Odpowiedzi na pytania i wnioski zgłoszone przez radnych podczas sesji w dniach 27 czerwca 

i 31 lipca br. udzielił, w imieniu burmistrza, M.Walencik. 

Radnemu J.Markulakowi – dot. naprawy nawierzchni drogi powiatowej do Drągowiny; 

odbyła się inspekcja z udziałem zarządcy drogi. Wytypowano 3-4 zapadliska, które należy 

usunąć, w związku z tym Zarząd Dróg powiatowych wystąpi do skarbnika powiatu o ujęcie 

środków na to zadanie w budżecie. 

Radnemu M.Starkowi – w sprawie złego stanu nawierzchni dróg powiatowych na odcinkach: 

od Krzewin do drogi krajowej nr 27 i od strony Bogaczowa do Krzewin. Zarządca drogi 

poinformował nas, że częściowo wykonano naprawę nawierzchni ( od Krzewin do drogi 

krajowej nr 27 ) metodą natryskową. Jednakże z uwagi na awarię urządzenia nie dokończono 

prac naprawczych. Natomiast jeśli chodzi o problem niszczenia nawierzchni drogi, przez 

wrastające korzenie drzew, na odcinku między Bogaczowem a Krzewinami, to Lasy 

państwowe nie wyrażają zgody na wycięcie drzew rosnących w pasie drogowym. 

Przedstawiciele zarządcy drogi mają wystąpić do wykonawcy drogi o naprawę uszkodzonej 

nawierzchni.  
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Radnej A.Dulskiej –  woda z ul. Nadbrzeżnej spływa do studzienek kanalizacyjnych, które na 

bieżąco są konserwowane. Zostanie dokonany przegląd i jeśli będą ewentualne uwagi, to 

zostaną zgłoszone do wykonawcy. 

Radnemu H.Majdańskiemu – miejsce do kąpieli przy ul. Fabrycznej już funkcjonuje. 

Radnemu A.Brodzikowi – w sprawie parkowania aut przed sklepem na ul. Rynek w 

Nowogrodzie Bobrzańskim, straż miejska interweniowała i zwracała uwagę osobom 

parkującym, by nie zostawiały tam swoich pojazdów na cały dzień. 

Radnemu R.Milto – z dołu przewidzianego na budowę zbiornika na wody opadowe ( ul. 

Lazurowa ) zostały usunięte śmieci. 

Informacje burmistrza P.Mierzwiaka z działań w okresie międzysesyjnym. 

- 28 czerwca br. spotkania: w Starostwie Powiatowym w Zielonej Górze dot. uzupełnienia 

dokumentacji oraz w sprawie termomodernizacji oraz udział w walnym zebraniu Spółki 

Wodno-Ściekowej, 

- 30 czerwca br. 1/ Dzień Rodziny w Wysokiej, 2/  RIO w Zielonej Górze dot. opinii n/t 

finansowania z funduszy LGD „Między Odrą a Bobrem” modernizacji świetlic wiejskich na 

terenie gminy, 3/ kontrola Inspekcji Pracy w urzędzie w zakresie wykorzystywania urlopów 

wypoczynkowych przez pracowników, 

- 3 lipca br. spotkania: organizacyjne dot. dożynek gminnych w Drągowinie oraz z piłkarzami 

w sprawie budowy ubikacji przy boisku w Drągowinie, 

- 4 lipca br. 1/ odbiór opinii z RIO w Zielonej Górze i dostarczenie dokumentów do 

WFOŚiGW w Zielonej Górze, 2/ spotkanie z pracownikami przedszkola dot. obsady 

stanowiska dyrektora tej placówki, 3/ spotkanie z organizatorami dożynek gminnych w 

Drągowinie, 

- 5 lipca br. odbiór map ze Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze oraz spotkanie z 

przedstawicielem Nadleśnictwa Nowa Sól w sprawie drogi na Haliniec,  

- 6 lipca br. przesłuchanie na tut. posterunku Policji w sprawie podejrzenia o sfałszowania 

podpisu przez mieszkańca, 

- 7 lipca br. gminne zawody dla OSP  

- 9 lipca br. spotkanie wyjaśniające w sprawie ujęcia i klasyfikacji kosztów w programach 

finansowanych z PROW, 

- 10 lipca br. spotkania: 1/ SKO w Zielonej Górze dot. odwołania od płatności podatków 

złożonego przez Lasy Państwowe,  

- 11 lipca br. w spotkania w sprawach: 1/ Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Lubuskiego na 2020 rok, w ramach którego złożyliśmy wniosek na 

modernizację oświetlenia, 2/ przekazania przez Nadleśnictwo parku u Konserwatora 

Zabytków, 3/ pozyskania stażystów w Urzędzie Pracy w Zielonej Górze, 4/ spotkanie z 

przedstawicielami Zakładu Gospodarczego Fadom w Nowogrodzie B., 

- 12 i 13 lipca br. urlop, 

- 14 lipca br. 1/ Bieg Pszczoły, 2/ spotkanie z radą budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków, 

- 16 lipca br. 1/ Regionalna Izba Obrachunkowa w Zielonej Górze wyjaśnienia związane ze 

sprzedażą szkoły w Bogaczowie, 2/ spotkanie z mieszkanką, która chciała zmienić decyzję w 

sprawie przepisania mieszkania córce, 

- 17 lipca br. 1/ spotkanie z kandydatem na stanowisko dyrektora MGOKSiR w Nowogrodzie 

Bobrzańskim, 2/ udział w uroczystościach Święta Policji w Zielonej Górze, 

- 18 lipca br. wyjaśnienia dot. możliwości przeniesienia wykonania 3 przydomowych 

oczyszczalni ścieków do realizacji w II edycji, 

- 19 lipca br. spotkanie z wykonawca robót na kanale dychowskim, 

- 25 lipca br. złożenie dokumentacji na oczyszczalnie ścieków, 
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- 26 lipca br. spotkania: 1/ w Powiatowo-Gminnym Związku Transportowym dot. uzgodnień, 

2/ w Urzędzie Marszałkowski w Zielonej Górze dot. rozliczeń przewoźnika oraz złożenia 

wyjaśnień do wystąpienia pokontrolnego,  

- 27 lipca br. spotkania: 1/ w sprawie oszacowania kosztów modernizacji budynku na 

potrzeby MGOPS, 2/ organizacyjne w sprawie dożynek gminnych w Drągowinie, 

- 30 lipca br. spotkanie z przedstawicielami Uniwersytetu Zielonogórskiego n/t współpracy, 

- 31 lipca br. 1/ spotkanie z dyrektorem domu kultury, 2/ podpisanie aktu notarialnego w 

zielonej Górze, 3/ sesja rady, 

- 1 sierpnia br. spotkania: 1/ w Przybymierzu w sprawie oczyszczalni ścieków oraz 

refinansowania kosztów budowy z PROW, 2/ dot. możliwości wprowadzenia  zmian w 

Wojewódzkim Planie Gospodarki Odpadami i ewentualnej zmiany rejonizacji naszej gminy, 

- 2 sierpnia br. 1/ spotkania z mieszkańcami Krzewin i Niwisk w sprawie realizacji budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków,  

- 3 sierpnia br. spotkania: 1/ z mieszkanką ul. Kościuszki wnoszącej skargę, 2/ z 

przedstawicielem ENEA w Zielonej Górze, 

-  6 sierpnia br. spotkanie z Panią p.o. dyrektora Przedszkola w sprawie komina w budynku na 

ul. Kościuszki 

- 7 sierpnia br. spotkanie organizacyjne związane z organizacją Biegu Bobra, 

- 8 sierpnia br.  odebranie zgłoszenia na użytkowanie wodociągu w Bogaczowie, 

- 9 sierpnia br. spotkanie z przedstawicielem ENEA w Zielonej Górze  w sprawie pozwolenia 

na przebudowę  Klubu Seniora (decyzja ostateczna), 

- 13 sierpnia br. spotkania w Regionalnym Ośrodku Polityki Społecznej w Zielonej Górze 

oraz w sprawie budowy oczyszczalni ścieków, 

- 14 sierpnia br. podpisanie umowy, uzgodnienia z konserwatorem zabytków oraz spotkanie z 

księdzem parafii w Drągowinie, 

- 15 sierpnia br. turniej piłki plażowej w Urzutach, 

- 16 sierpnia br. spotkania: 1/ z przedstawicielami PZW w sprawie uruchomienia miejsca do 

kąpieli przy ul. Fabrycznej, 2/ w WFOŚiGW w Zielonej Górze dot. dofinansowania 

termomodernizacji budynków, 3/ z nowym proboszczem parafii w Koźli Kożuchowskiej, 4/ 

udział w zebraniu stowarzyszenia FIBER, 

- 17 sierpnia br. 1/ spotkanie z przedstawicielem Nadleśnictwa Nowa Sól, 2/ mecz towarzyski 

z mieszkańcami Hanoweru w tenisie stołowym, 

- 18 sierpnia br. 1/ dożynki gminne w Drągowinie, 2/ spotkanie z przedstawicielami OSP dot. 

przebudowy remizy w Niwiskach, 

- 21 sierpnia br. spotkanie oraz wyjaśnienia w Związku Powiatowo-Gminnym w sprawie 

przewozu dzieci do szkół, 

- 22 sierpnia br. spotkanie z prezes Związku Powiatowo-Gminnego dot. organizacji 

przewozów, 

- 24 sierpnia br. spotkanie z komendantem miejskiej OSP dot. wymogów przy składaniu 

wniosków o dofinansowanie OSP, 

- 25 sierpnia br. Bieg Bobra, 

- 26 sierpnia br. spotkania: 1/ z mieszkańcami miasta w sprawie budowy garaży przy ul. 

Piaskowej w Nowogrodzie Bobrzańskim,  2/ z przedstawicielem Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w sprawie przebiegu planowanych ścieżek rowerowych, 

- 28 sierpnia br. spotkanie z przedstawicielem ENEA dot. doświetlenia przejść dla pieszych 

na ul. Pocztowej w Nowogrodzie Bobrzańskim, 

- 29 sierpnia br. spotkania: 1/ z przedstawicielem klubu akrobatycznego i propozycja 

organizacji Mistrzostw Polski w Nowogrodzie Bobrzańskim. W przyszłym roku tj. 9.03.2019 

r. będą u nas organizowane Mistrzostwa Polski w karate. Informacja została przekazana przez 
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władze zarządzające tą dyscypliną),  2/ w Regionalnym Ośrodku Polityki Społecznej w 

Zielonej Górze, 3/ w Zarządzie Związku Powiatowo-Gminnego n/t organizacji transportu. 

 

Do pkt 6. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2018 r. oraz informacja o 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Informacje w formie pisemnej na temat realizacji budżetu gminy za I półrocze 2018 r. radnym 

przekazano wraz z materiałami na sesję rady. Burmistrz P.Mierzwiak  poinformował o 

wykonaniu  budżetu, zwracając uwagę na realizację poszczególnych dochodów na poziomie 

średnio 50 % oraz wykonaniu również na podobnym poziomie. W związku z powyższym 

przebieg wykonania jest na bezpiecznym poziomie, podobnie jak w roku ubiegłym. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag. 

 

Do pkt 7. Informacja dot. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 

2018/2019. 

Informacje, w formie pisemnej radnym przekazano wraz z materiałami na sesję. W formie 

prezentacji na sesji zostały przedstawione przez  insp. D.Frączak. Ponieważ radni nie zgłosili 

pytań, podziękowano dyrektorom placówek oświatowym za przybycie i przewodniczący 

ogłosił krótka przerwę w obradach ( od godz. 18:05 do godz. 18:15 ).  

Do pkt 8.  Informacja n/t zaspakajania potrzeb z zakresu ochrony zdrowia mieszkańców przez 

NZOZ działające na terenie gminy. 

Informacje, w formie pisemnej radnym przekazano wraz z materiałami na sesję, zostały 

również przedstawione przez  insp. D.Frączak. Radni nie zgłosili pytań. 

 

Do pkt 9.  Podjęcie uchwał: 

Do ppkt. 1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Nowogród Bobrzański 

(druk nr 378). 

Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady R.Milto. Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Opinie wszystkich komisji były pozytywne ( w zał. do protokołu ). Głosowanie nad uchwałą: 

za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. Uchwała nr 

LXI/375/2018 została przyjęta jednogłośnie. Burmistrz i przewodniczący rady złożyli 

gratulacje powołanej na skarbnika pani Monice Waligóra oraz wręczyli jej kwiaty. 

  

Do ppkt  2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonej uchwały budżetowej gminy 

Nowogród Bobrzański na 2018 rok   (druk 379). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. W wyniku wprowadzonych zmian planowane 

dochody gminy w 2018 roku wyniosą 39.426.503,65 zł, planowane wydatki 40.091.369,74 zł, 

planowany deficyt w kwocie 664.866,09 zł będzie sfinansowany z pożyczki WFOŚiGW.  
Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała LXI/376/2018 została podjęta. 
 

Do ppkt  3.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  (druk 380). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/377/2018 została podjęta. 
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Do ppkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej (druk 382. 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/378/2018 została podjęta. 
Do ppkt 5.  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na 

obszarze gminy Nowogród Bobrzański w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików 

województw oraz wyborami wójtów, burmistrzów, prezydentów miast zarządzonych na dzień 

21 października 2018 r. (druk 383). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/379/2018 została podjęta. 
 

Do ppkt 6.  Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku rolnego w 2018 roku (druk 384). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/380/2018 została podjęta. 
 

Do ppkt 7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami, prowadzącymi działalność na terenie Gminy 

Nowogród Bobrzański (druk 385). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/381/2018 została podjęta. 
 

Do ppkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy społecznej na rzecz budowy 

obwodnicy miejscowości Bogaczów w ciągu drogi wojewódzkiej nr 288(druk 386). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/382/2018 została podjęta. 
 

Do ppkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Zielonogórskim 

w zakresie przyjęcia zadania własnego powiatu w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych znajdujących się na terenie gminy Nowogród Bobrzański w sezonie zimowym 

2018/2019 (druk 387). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/383/2018 została podjęta. 
 

Do ppkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody od odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat (druk 388). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/384/2018 została podjęta. 

 

 Do ppkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy (druk 389). 
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji.  Komisje zaopiniowały 

projekt negatywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało – 0 radnych, przeciw – 12, 

wstrzymało się – 0. Uchwała nie została podjęta. 

 



7 

 

Do ppkt12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki 

budżetowej pod nazwą Klub Dziecięcy w Nowogrodzie Bobrzańskim i nadania jej statutu 

(druk nr 290).  
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/385/2018 została podjęta. 

 

Do ppkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 

samorządowym klubie dziecięcym w Nowogrodzie Bobrzańskim ( druk 291).  
Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.  Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem 

głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała LXI/386/2018 została podjęta. 

 

Do pkt 10.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

Radna  D.Laskowska-Kabała  - złożone pisemnie dot. 1/ wymiany lampy na ul. Gajowej przy 

posesji nr 14, 2/ ustawienia koszy na śmieci przy tunelu ( od ul. Tama Kolejowa ) 3/ częstsze 

patrolowanie przez policję i straż miejską rejonu placu Wolności w Nowogrodzie 

bobrzańskim, 4/ montaż dodatkowej lampy oświetleniowej przy ul. Nad Bobrem, 5/ 

rozważenie montażu kurtyn wodnych „na wcisk”, by zaoszczędzić wypływającą wodę, 6/ 

uruchomienie w gminie programu szczepień przeciw grypie dla seniorów, 7/ pytanie, czy 

będą powtórzone badania dzieci prowadzone przez Fundację MC Donalda, 8/ szansy 

udostepnienia drogi leśnej łączącej ul. Gajową z ul. Tama Kolejowa, 9/ sprowadzenia do 

gminy dentobusu, 10/ sprawdzenie wadliwie działających lamp przy ul.Łąkowej i 

Borówkowej.    

Radny T.Sawicki – 1/ prośba, przekazana w imieniu mieszkańców Dobroszowa Wielkiego, o 

ujęcie w planach budżetu budowy ścieżki rowerowej ( Nowogród B. – Dobroszów W.), 2/ 

uzupełnienie tłuczniem poboczy ul. Lubuskiej w Klępinie, 3/ podziękowania za naprawę 

wigwamu na placu wiejskim w Klepinie. 

Radna A.Loch – obsadzenie roślinnością skweru przy Poczcie ul. Reja w Nowogrodzie 

Bobrzańskim ( koło sklepu p. Cybulskiej). 

Radny M.Starek - 1/ naprawa nawierzchni przejazdu PKP, poprzez zaasfaltowanie, w 

Bogaczowie ( na drodze w kierunku Krzewin ), 2/ mieszkańcy pytają o szansę na budowę 

remizy OSP w Wysokiej. 

Radny H.Majdański – 1/ pytanie o termin rozpoczęcia prac związanych z modernizacją dróg 

powiatowych tj. ul. Rynek oraz  ul. 9 Maja w Nowogrodzie Bobrzańskim ( odpowiedź 

udzielona w trakcie sesji ), 2/ częstsze kontrole Policji w zakresie przestrzegania przez 

kierowców ograniczenia prędkości wprowadzonej na ul. Kościuszki w Nowogrodzie 

Bobrzańskim. 

Radna K.Sokulska – 1/ mieszkańcy wnoszą o zamalowanie niecenzuralnych napisów na byłej 

kotłowni przy ul. Żarskiej w Nowogrodzie Bobrz., 2/ ujęcie w planach budżetu zadania na 

budowę odcinka chodnika koło Domu Kultury. 

Radny K.Michalec – wycięcie trzciny zarastającej drogę do Pielic ( od krzyżówki z drogą 

powiatową ). 

Radny A.Brodzik – 1/ zdewastowany i szpecący otoczenie budynek  położony na ul. Rynek/ 

ul. Zamkowa w Nowogrodzie Bobrzańskim. 2/ interwencja ( strażnika Straży Miejskiej lub 

Policji) u rodziców dziecka, które dewastuje urządzenia na placu zabaw oraz agresywnie i 

wulgarnie odnosi się do przechodniów. 

 

Do pkt 11.   Zamknięcie obrad LXI  sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 
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Ponieważ został wyczerpany porządek obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie 

Bobrzańskim i więcej pytań nie zgłaszano, przewodniczący obradom radny Robert Milto  o 

godz. 19:00 zamknął sesję słowami: „Zamykam obrady LXI sesji Rady Miejskiej w 

Nowogrodzie Bobrzańskim”. 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wanda Kwas          Robert Milto 

 

 


